
P R O T O K Ó Ł  Nr XLI / 2017 
 

z przebiegu sesji Rady Gminy S i e d l e c 
 

odbytej w dniu 28 listopada 2017 roku 
 

Na ogólną ilość 15 radnych w sesji uczestniczyło 14 członków Rady w/w prowadzonej 
listy obecności. 

 
Ponadto w sesji udział wzięli: 

 
1. Jacek  Kolesiński   - Wójt Gminy Siedlec 
2. Hieronim  Birk   - Zastępca Wójta Gminy 
3. Krystyna  Lewandowska  - Skarbnik Gminy 

 
oraz  kierownicy Urzędu Gminy. 
 
 
Do pkt. 1 
 
 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaźmierczak 
serdecznie witając wszystkich obecnych. Następnie oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 
w sesji uczestniczy 14 radnych, co wobec składu Rady Gminy Siedlec wynoszącego 15 
stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 
Do pkt. 2 
 

W punkcie tym  na wstępie głos zabrał Wójt Gminy Jacek Kolesinski zwracając się 

do Wysokiej Rady  o wprowadzenie dodatkowego  podpkt 6 „c” w brzmieniu : 

„ zobowiązania się do udzielenia pomocy finansowej na rzecz Województwa 

Wielkopolskiego.” 

Tu powiedział : „…chcemy  maksymalnie jak to jest możliwe przyspieszyć realizację ścieżki 

rowerowej Siedlec – Powodowo i ze względu na to , że niektórzy właściciele nie wyrazili 

zgody na dogadanie się w sprawie wykup , będzie to w formie odszkodowania 

prowadzonego przez wojewodę, co daje to szanse szybszego i pewnego przede wszystkim 

rozpoczęcia prac.” 

Po wysłuchaniu wyjaśnień Przewodniczący Rady Andrzej Kaźmierczak poddał pod 

głosowanie wprowadzenie dodatkowych podpkt do porządku obrad. 

W wyniku głosowania jednogłośnie na obecność 14 radnych, 14 – za, 0- przeciw, 0 – 

wstrzymujących w/w pod punkt został dodany do porządku obrad. 

Wobec wprowadzenia zmian do porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy A. 

Kaźmierczak poddał pod głosowanie uzupełniony porządek obrad, który przedstawiał się 

następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z  XL sesji Rady Gminy Siedlec. 
4. Interpelacje i zapytania. 
5. Informacja z prac międzysesyjnych: 



 
a. Wójta Gminy Siedlec, 

b. Przewodniczących stałych komisji Rady Gminy Siedlec, 

c. Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Siedlec. 

      6. .Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok, 

b. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Siedlec na lata 2017 – 2026, 

c. zobowiązania się do udzielenia pomocy finansowej na rzecz Województwa 

Wielkopolskiego. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

Do pkt. 3 
 

Tematyczne zagadnienie zreferował Przewodniczący Rady A. Kaźmierczak 
wnosząc do Wysokiej Rady o przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Gminy odzwierciedlający 
jej przebieg. 
Jak poinformował  wpłynęła jedna uwaga , która została uwzględniona. 
W wyniku głosowania na obecność 14 radnych protokół został przyjęty jednogłośnie 14 – za, 
0 – przeciw, 0 – wstrzymujących. 
 

Do pkt. 4 
 

 W punkcie tym radny M. Wita złożył interpelację i zapytanie w brzemieniu: 

 „W związku z planowaną przebudową i zmianą sposobu użytkowania Domu 

Pomocy Społecznej w Siedlcu zwracam się z prośbą o zmianę w projekcie 

polegająca na przesunięciu granicy pomiędzy ogrodem, a planowanym terenem 

wokół budynku DPS. Zaznaczona obecnie na mapie granica w ogóle nie uwzględnia 

znajdującej się w ogrodzie infrastruktury i przebiega przez stojącą tam wiatę. Biorąc 

to pod uwagę linię graniczną należy przesunąć o 5 metrów, co nie będzie kolidowało 

z planowanymi na pograniczu miejscami postojowymi.”. 

 „ Zwracam się z zapytaniem kiedy zostanie uzupełnione oznakowanie w 

Siedlcu, o które pisemnie wnioskowałem w maju br. oraz zmienione znaki na ul. 

Topolowej w Siedlcu zgodnie z wnioskiem komisji, która odbyła się 16 października 

br.” 

W dalszej części obrad kolejno zabierali głos : 
 
- radny R. Kluj odczytał sms od mieszkanki Tuchorzy dotyczący schwytania bociana , 

któremu nie udało się odlecieć, 



- radny W. Brudło pytał co z oznakowaniem przystanku usytuowanego naprzeciw 

bloków w Zakrzewie, na którym wysiadają dzieci Ponadto odniósł się do realizowanej 

inwestycji drogowej Godziszewo-Zakrzewo pytając czy jest już ona zakończona. 

- radna E.Weil pytała na jakim etapie jest sprzedaż nieruchomości ( była szkoła) w 

Kiełpinach; 

- radny R. Winiarz podniósł sprawę usytuowanego progu zwalniającego w 

miejscowości Zakrzewo. 

Do pkt. 5 „a, b, c”  

W punkcie tym jako pierwszy z mówców Wójt Gminy Jacek Kolesiński złożył 
informacje o przebiegu odbytych spotkań, zebrań i konferencji. Następnie głos 
zabrała dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Siedlcu A. Kędziora składając 
informację z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Siedlcu w okresie 
międzysesyjnym, oraz kierownik referatu infrastruktury A. Kasperczak 
przedstawiając zadania zrealizowane z zakresu drogownictwa, infrastruktury i 
gospodarki komunalnej.  

Całościowe sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

W dalszej części obrad Przewodnicząca Komisji Finansów i Budżetu E. Weil 
złożyła ustną informację z prac międzysesyjnych  komisji finansów, jako że pozostałe 
komisje  nie obyły posiedzeń. 

Na zakończenie  Przewodniczący Rady A. Kaźmierczak złożył ustną informację z 
prac międzysesyjnych przewodniczącego i wice przewodniczącego rady.  

Do pkt. 6 „a” 

Zagadnienie dotyczące zmiany uchwały budżetowej omówiła Skarbnik Gminy 
Krystyna Lewandowska. Zwróciła się do Wysokiej Rady o przyjęcie uchwały mówiąc, że 
dokonuje się zmiany  uchwały Nr XXX/136/2016 Rady Gminy Siedlec z dnia 20 grudnia 2016 
roku w sprawie uchwały budżetowej na 2017 rok. Zmiany dotyczą: 

Zmiany w planie dochodów 
1. W dziale 010 w rozdziale 01078 § 2710zaplanowano dochody w kwocie 
50.000,00 zł, które wynikają z umowy Nr 37/BOIN/2017 o udzielenie pomocy 
finansowej pomiędzy Województwem Wielkopolskim a Gminą Siedlec na 
dofinansowanie zadań związanych z usuwaniem skutków nawałnic, które wystąpiły w 
miesiącu sierpniu 2017 roku. 
2. W dziale 750 w rozdziale 75023 § 2057 oraz § 6257 zwiększono plan dochodów 
o kwotę 25.614,75 zł. dotacja celowa w ramach działania 2.1 „Rozwój 
elektronicznych usług publicznych” WRPO na lata 2014-2010 na zadanie pn.: 
„Wdrożenie e-usług publicznych w Gminie Siedlec” zgodnie z umową nr 
RPWP.02.01.01-30-0046/16-00 zawartą z Urzędem Marszałkowskim w Poznaniu. 
3. W dziale 801 w rozdziale 80148 § 0670zwiększono plan dochodów o kwotę 
5.000,00 zł. Dokonano aktualizacji dochodów w Zespole Publicznych Przedszkoli w 
Tuchorzy. 
4.W dziale 926 rozdziale 92695 § 2440 zwiększono dochody o kwotę 11.400,00 zł, 
na podstawie umowy Nr 2017/0411/1532/ZSdU/DS./717/GF zawartej z 
Ministerstwem Sportu i Turystyki na organizację zajęć z zakresu aktywności fizycznej 



pn. „Zdrowie dzieci to nasz kapitał – promocja zdrowia i profilaktyki problemów dzieci 
i młodzieży”. Program realizują wszystkie szkoły z Gminy Siedlec. 
Zmiany w planie wydatków 
1. W dziale 010 w rozdziale 01010 § 6050 zmniejszono plan wydatków o kwotę 
2.161.447,70 zł na zadaniu pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Reklin 
i częściowo Reklinek wraz z kolektorem tłocznym oraz przebudowa odcinka 
wodociągu Reklin – Reklinek”. 
2. W dziele 700 rozdziale 70095 § 4270 dokonano zwiększenia planu wydatków o 
kwotę 26.343,96 zł.W § 6050 zmniejszono plan wydatków o kwotę 41.943,96 zł na 
zadaniu „Budowa i adaptacja lokali socjalnych” z przeznaczeniem kwoty 15.600,00 zł 
na zadanie „Modernizacja budynków komunalnych”. 
3. W dziele 750 rozdziale 75023 § 4300 zwiększono wydatki o kwotę 25.614,75 zł. 
4. W dziele 801 rozdziale 80101 § 6050 zmniejszono plan wydatków o kwotę 
415.187,00 zł na zadaniu pn. „Budowa Sali gimnastycznej wraz z zapleczem przy 
Zespole Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Tuchorzy”. W § 6060 zwiększono plan 
wydatków o kwotę 3.954,00 zł w Zespole Szkoły Podstawowej i przedszkola w 
Chobienicach. 
W rozdziale 80104 § 4210 zmniejszono plan wydatków o kwotę 3.102,00 zł oraz w § 
4300 o kwotę 852,00 zł.  
W § 6050 zmniejszono plan wydatków o kwotę 373.365,30 zł na zadaniu 
„Przebudowa i rozbudowa budynku przedszkolnego w Siedlcu w ramach zadania 
„Przebudowa i zmiana sposobu użytkowania budynku Domu Pomocy Społecznej na 
przedszkole i dzienny dom opieki Senior-Wigor”.  
Dokonano przesunięcia pomiędzy paragrafami  z § 6059 na § 6050 kwoty 3.493,17 
zł dotyczącego zadania „Rozbudowa przedszkola w Tuchorzy”. 
W rozdziale 80148 § 4220 zwiększono plan wydatków o kwotę 5.000,00 zł z 
przeznaczeniem na zakup środków żywności w ZPP w Tuchorzy. 
W § 4270 dokonano zwiększenia wydatków o kwotę 4.000,00 zł spowodowane 
koniecznym remontem kuchni i magazynów w SP w Tuchorzy. 
5. W dziale 926 rozdziale 92695 § 4010 dokonano zwiększenia planu wydatku o 
kwotę 11.400,00 zł na realizacje zajęć z zakresu aktywności fizycznej. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji przewodniczący obrad  poddał pod głosowanie 

projekt Uchwały Nr XLI/204/2017 w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2017 rok. 

W wyniku głosowania Uchwała Nr XLI/204/2017 w sprawie w sprawie zmian 

uchwały budżetowej na 2017 rok  na obecność 14 radnych  została przyjęta 

jednogłośnie 14 – za, 0 - przeciw, 0 – wstrzymujących  i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Do pkt. 6 „b” 

Tematyczne zagadnienie dotyczące zmiany WPF Gminy Siedlec na lata 2017 
– 2026 przedstawiła Skarbnik Gminy K. Lewandowska informując, iż nastąpiło 
dostosowanie WPR Gminy Siedlec do aktualnych wartości uchwalonych w budżecie 
Gminy Siedlec. Zmiany nastąpiły  w Wykazie przedsięwzięć do WPF Gminy Siedlec 
na lata 2017-2026 – wydatki bieżące i majątkowe na programy, projekty lub zadania 
pozostałe. 

 



Wobec braku głosów w dyskusji przewodniczący obrad  poddał pod głosowanie 

projekt Uchwały Nr XLI/205/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Siedlec na lata 2017 – 2026. 

W wyniku głosowania Uchwała Nr XLI/205/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Siedlec na lata 2017 – 2026. na obecność 14 radnych  

została przyjęta jednogłośnie 14 – za, 0 - przeciw, 0 – wstrzymujących  i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Do pkt. 6 „c” 

Zagadnienie dotyczące zobowiązania się do udzielenia pomocy finansowej na 

rzecz Województwa Wielkopolskiego zreferowała Kierownik referatu infrastruktury A. 

Kasperczak. Jak poinformowała, pomoc finansowa na rzecz Województwa 

Wielkopolskiego przeznaczona jest na pokrycie całkowitych kosztów odszkodowań 

za grunty, które przejdą na własność województwa, która jest niezbędna celem 

uzyskania decyzji zezwalającej na realizację inwestycji drogowej. W/w dotyczy 

zadania pn. „Rozbudowa drogi wojewódzkiej 303 od km ok. 38+149 do km 39+067 

na odcinku Siedlec-Powodowo polegająca na budowie chodnika, ścieżki rowerowej 

oraz kanalizacji deszczowej. 

Tu zabrał głos radny R. Kluj pytając : czy wykup wszystkich gruntów to koszt 

68.000,00 zł ? 

Do poruszanego zagadnienia ustosunkowała się Kierownik referatu infrastruktury A. 

Kasperczak informując , że bardzo trudno było wycenić wartość; wiemy, że ta 

ścieżka ma 1km długości x4 m szerokości x 15 zł za 1m; na ile to wystarczy okaże 

się za dwa lata, gdy będzie wybudowana ; jeśli okaże się, że to za mało wystąpimy o 

środki…  

Wypowiedź uzupełnił Wójt mówiąc: „…są tam obszary, które są polami; cena za pole 

(odszkodowania) obecnie waha się 4-6 zł, więc to nie jest teren zabudowany, 

rekreacyjny; na dzień dzisiejszy jest to w miarę wycenione na te dane z Poznania, 

które mamy”. 

Wobec braku kolejnych głosów w dyskusji przewodniczący obrad  poddał pod 

głosowanie projekt Uchwały Nr XLI/206/2017 w sprawie zobowiązania się do 

udzielenia pomocy finansowej na rzecz Województwa Wielkopolskiego . 

W wyniku głosowania Uchwała Nr XLI/206/2017 w sprawie zobowiązania się do 

udzielenia pomocy finansowej na rzecz Województwa wielkopolskiego została 

przyjęta jednogłośnie 14 – za, 0 - przeciw, 0 – wstrzymujących i stanowi załącznik do 

protokołu. 

 



Do pkt. 7 

W punkcie tym Wójt Gminy J. Kolesiński przedstawił nowo-powołanego Prezesa 

Spółki ZEUK A. Rogozińskiego;. Tu m.in. powiedział ; „… w mojej ocenie jest to 

osoba kompetentna, świadczy choćby za tym fakt jak przez szereg lat prowadzona 

była spółka w Wolsztynie i jakie tam są ceny „ 

Następnie głos zabrał A. Rogoziński Prezes ZEUK przedstawiając się i zapewniając, 

że uczni wszystko by współpraca przebiegała jak najlepiej. 

W dalszej części głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy A. Kaźmierczak wyrażając 

( w imieniu przedsiębiorcy) zaniepokojenie losem drogi w Kiełpinach . Pytał co dalej?  

Ad vocem Wójt Gminy m.. in. powiedział : „…na dzień dzisiejszy projekt pozytywnie 

został oceniony, nie załapał się na tą póle finansową; my nadal w budżecie mamy  

wpisane te środki, które były zabezpieczone w porozumieniu ze Starostwem; jeśli 

Państwo jako radni wyrazicie akceptację, to w najgorszym wypadku wrócimy do tego 

projektu , który Rada Powiatu w miesiącu sierpniu przedłożyła; tamta propozycja 

mówiła, że do tych 300 tys mamy dołożyć około 200 tys , czyli nasz wkład byłyby 

około 500 tys zł ,co by stanowiło do 40 % kosztów remontu drogi pomiędzy 

przepompownią, a tablica wjazdową do Kiełpin; stoję na stanowisku , że podtrzymuję 

pierwszą propozycję wsparcia powiatu w realizacji tej drogi w pierwszym odcinku…” 

Radny E. Piątek podniósł sprawę przygotowanych materiałów dotyczących zmian 

budżetowych na rok 2017 ; materiał , który mieliśmy na komisji budżetowej jest 

zupełnie innym materiałem w wydatkach dział 700 rozdział 7095 w § 605 , gdzie po 

zmianach budowa i adaptacja lokali socjalnych: 485 tys , a materiał na którym 

pracowaliśmy było 515 tys , natomiast : modernizacja budynków komunalnych  63 tys 

, a tutaj 120 tys skąd to się wzięło . 

Do poruszanego zagadnienia odniosła się Skarbnik Gminy K. Lewandowska 

zwracając się z prośbą o pytania podczas omawiania projektu . Natomiast co się 

tyczy rozbieżności stwierdziła, że była to ewidentna omyłka , nastąpiła zamiana  

zadań , a kwoty się nie zmieniły  za co przepraszam. 

Tu radny  E. Piątek  wnioskował do Komisji Gospodarki Komunalnej o przedstawienie 

wszelkich materiałów związanych z budową mieszkań socjalnych oraz o zwołanie 

komisji wyjazdowej celem zapoznania się z budową lokali socjalnych w Jaromierzu. 

Radny R. Kluj zabierając głos swe pytania skierował do Prezesa Spółki : ile czasu 

potrzeba na zapoznanie się z działalnością spółki? Jak długo myśli się o pozostaniu 

w Spółce ( w kontekście przyszło rocznych wyborów)? 

Radny R. Winiarz podziękował za szybką reakcję ze strony samorządu i naprawienie 

zapadniętego odcinka drogi w Belęcinie 



Ponownie zabrał głos radny R. Kluj podnosząc sprawę drogi Kiełpiny stwierdzając, że 

już podjęliśmy uchwałę w której wyrażaliśmy zgodę na dofinansowanie w kwocie 385 

tys – 43 %.. 

Tu zabrała głos Skarbnik Gminy stwierdzając, że taka uchwała była podjęta, jednak , 

gdy zdecydowano o realizacji w szerszym zakresie  to została ona uchylona. 

Radna E. Weil zabierając głos w sprawie drogi Kiełpiny uważała , że należy 

zorganizować debatę z powiatem , bo droga ta zasługuje by jak najszybciej ją 

wyremontować. 

Radny M. Wita podziękował za szybką reakcję samorządu w sprawie naprawy 

przepustu w Siedlcu. 

W dalszej części obrad głos zabrał mieszkaniec Podborowa p. Migdał , który  pytał : 

„…w styczniu br zgłaszany był problem uregulowania prawnego drogi dojazdowej z 

Jaromierza do Podborowa - czy coś w tym temacie zrobiono? 

Podniósł też sprawę renowacji ( wyprostowania drogi) gruntowej w kierunku z 

Jaromierza do Podborowa. Jak stwierdził od roku nic tam nie robiono; są ogromne 

wyrwy i za tydzień dwa nie będzie ona w ogóle przejezdna. 

Tu zabrała głos kierownik infrastruktury A. Kasperczak stwierdzając, że temat nie jest 

tak prosty, bowiem po części stanowi to duk leśny, po części jest własnością gminy i 

po części jest to własność Starostwa; wiosną droga ta była równana, jednak jak się 

okazuje jedno równanie jest niewystarczające; to jest decyzja nasza wspólna : czy 

wydajemy kolejne pieniążki , by tą drogę równać mimo, że nie stanowi całej naszej 

własności. 

Radny E. Piątek odnosząc się do zagadnienia uważał, że należy uregulować te 

odcinki drogi , by zapewnić stały, bezpieczny i dobry dojazd. 

Tu na  zakończenie zabrał głos przewodniczący obrad w pełni zgadzając się z tym, 

że należy się spotkać i ustalić z wszystkim podmiotami równą partycypację w 

utrzymaniu tej drogi. 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady 

XLI sesji o godz. 16,40. 

 

Protokołowała:               Przewodniczył: 
                Inspektor                 Przewodniczący Rady Gminy 
 Jolanta Żurek           Andrzej  Kaźmierczak 
 

 


